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Salutació
S'acosten les festes de Nadal , Cap d'Any, Reis i Sant Antoni . És època de fred i de

l lars de foc, de dies curts i de nits l largues, de sol idaritat i col ·laboració. Des de

l 'ajuntament desitgem que arribi la fel icitat i la pau a totes les l lars i que no

manqui cap joguina a cap nen. Agraïm a tots els ciutadans que han col ·laborat

amb la campanya de recol l ida de joguines organitzada per la Creu Roja.

Vivim temps convulsos i passen coses que ens impacten, com les guerres a

l 'Orient i els recents atemptats terroristes a París. Hem de tenir força, passi el

que passi , per seguir endavant cap al là on volem anar, reforçant els l l igams entre

ciutadans de totes les races i cultures, units per un interès comú, que són els

nostres fi l ls i el futur del nostre poble.

Us fem arribar un butl letí de desembre molt carregat d'informació: les l lavors

plantades estan germinant i les propostes trebal lades des de les diferents

regidories en particular i les plantejades de l 'equip de govern en conjunt es van

concretant de mica en mica: Si aneu a passejar fins a l 'arbreda per darrere la

fàbrica, veureu les primeres actuacions del projecte “Vora Ter”, per exemple, un

projecte pel qual vam demanar subvenció i que ens ha estat concedida. Dins les

pàgines d'aquest butl letí hi trobareu informació més detal lada del projecte, així

com d'altres actuacions que durem a terme gràcies a subvencions que hem

demanat i que ens han concedit.

Pel que fa a les actuacions de les regidories en l 'acció de govern, veureu com la

bibl ioteca avança a bon ritme, sabreu perquè estant aturades les obres de Can

Selga, què s'està fent en la zona del camí dels avel laners, coneixereu els detal ls

de les ordenances fiscals i els pressupostos pel 2016, passem comptes de les

Gales, i us informem de les principals accions en els àmbits de benestar social ,

joventut i promoció econòmica.

A part de l 'acció de govern i de les altres seccions fixes del butl letí, també

trobareu tres seccions elaborades especialment per aquest número: una,

dedicada a expl icar els canvis que afectaran el servei d'emergències. Una altra

secció dedicada a la revalorització del patrimoni d'Anglès, feta amb la

col ·laboració de dues anglesenques graduades en Comunicació Cultural que

volen posar en valor dos elements indiscutibles del nostre poble: els jardins de

Can Cendra i les naus de la Burés. Finalment, trobareu una secció amb el recul l

de tots els actes que tindràn l loc aquest Nadal a Anglès.

Des d'aquest espai vul l agrair de tot cor l 'ajuda de la Comissió de Sant Antoni , de

tots els voluntaris que estan ajudant a tirar endavant diverses mil lores i els que

sempre hi són per donar un cop de mà, a les associacions que organitzen actes

que donen vida al poble, a la gent que ha ajudat a col ·locar l l ibres a la bibl ioteca,

als que han restaurat jocs infanti ls, els que han netejat façanes de cartel ls i

d iversos espais públ ics i els que estan emprant el seu temps l l iure a recuperar el

projecte del Museu del Vapor.

Molt Bones Festes a tothom!

Àstrid Desset, Alcaldessa
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Subvencions
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Fem un cop d'ull a...

Telèfons d'interés

Ajuntament 972420058

Policia Municipal 616909050
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Jutjat de Pau 620063091

Consorci Ter Brugent 972422482
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Correus 972422221
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La Biblioteca Joaquim Bauxell, com la tenim?

El 13 de juny entrem a l 'Ajuntament i

ens posem al dia de les gestions a fer

per a la inauguració de la bibl ioteca i el

panorama que ens trobem és el

següent:

Fins aquest moment, la Maribel , la

bibl iotecària, no havia disposat de cap

clau, ni se l i havia demanat cap opinió ni

suggeriment respecte a les noves

actuacions a fer-hi . Ens cal posar-nos al

dia sobre les actuacions pendents per

poder obrir i per això parlem amb la

Central de Bibl ioteques a Girona.

Ens informen que tots els l l ibres i

documents de la bibl ioteca vel la han

d'anar a Girona, per canviar-los les

bandes magnètiques antifurts i per

folrar-los. Tot això s'ha real itzat durant

els mesos de Setembre, Octubre i

Novembre, comptant amb l 'ajuda

inestimable del personal dels serveis

centrals conjuntament amb la nostra

bibl iotecària. En tot aquest procés unes

400 caixes han anat a Girona i han

tornat a la Bibl ioteca Joaquim Bauxel l

amb la col ·laboració de la Brigada

Municipal .

L'ascensor no funciona i s'ha d'adequar

a la nova normativa. Demanem la posta

a punt i a finals de setembre s’aprova el

pressupost. Caldran 3 mesos per

fabricar les peces que necessàries i

deixar-lo a punt. Pressionant a l 'empresa

ho hem aconseguit a primers de

desembre. Ja funciona però encara no

està legal itzat.

Les portes d'entrada no funcionen

correctament i les bateries estan

mortes. Estem pendents de posta a

punt.

La cl imatització tan sols fa fred. Estem

pendents de revisió dels 20 aparel ls.

Sembla ser que hi ha una pèrdua de gas

i possiblement s’ha cremat un

compressor. La Maribel porta un mes

classificant l l ibres a la bibl ioteca i

passant fred. Els voluntaris que l i esteu

donant un cop de mà ja ho sabeu.

La sala pol ivalent no disposa de pantal la

de projecció. S'ha comprat una pantal la

digital i s’hauran d’ instal ·lar cortines per

poder enfosquir l ’espai .

No hi ha projecte de retolació dels

diferents pisos, espais, seccions,

matèries. S’hi està trebal lant. No tenim

bústia per retorn de l l ibres prestats.

Estem trebal lant en tots els plans de

seguretat i emergència. (Els extintors no

s’han revisat des del 2010). S’ha revisat

el sistema d’alarmes i ja funciona. Estem

pendents del d’emergència per incendi .

Hem hagut de modificar alguns dels

mobles i adequar l leixes per a les

revistes.

I com aquestes, tenim l l istes i l l istes de

petits i grans detal ls a tenir a punt per

poder inaugurar.

Quatre anys d’abandonament
d'aquest equipament ens passen
factura.

Ara i durant la última legislatura es va dir

que s’estaven fent grans despeses per

adequar l ’equipament i pagar deutes

pendents.

Aquestes són les despeses destinades

per PAU a "bibl ioteques" del juny del

2011 al desembre de 2014 segons els

comptes registrats a l ’ajuntament:

En resum:

L’any 2014 es van pagar 20.500€ a

Construccions Carreiras per reparacions

i 12.500€ a Electer per reparacions i

butl letins d’ instal ·lació. Els 300.000€

pendents de pagament que el Grup PAU

diu que ha pagat ho va fer amb els

diners del Pla Rajoy i com els altres

deutes pendents hi ha hagut dos anys

de carència i es comencen a amortitzar

d’ara.

La despesa cultural a la bibl ioteca

d’aquests quatre anys no ha passat de

UNA sessió del conte i 800€ en l l ibres

l ’any 2012. Únicament l ’any 2015, en

vistes a les eleccions, es va obrir la nova

bibl ioteca per real itzar DUES sessions

del conte més. La despesa de 1,5€ del

2013 és pel dupl icat d’una clau. Hi ha

altres despeses de l lum i aigua el 2013,

però sense detal lar a la comptabi l itat a

quina de les dues bibl ioteques

pertanyen.

Durant els últims quatre anys, a la

bibl ioteca vel la, hi ha hagut 2 dels 3

ordinadors disponibles aturats sense

posar-los a disposició del públ ic i la

bibl ioteca es va passar un any sense

connexió WIFI ni internet. Amb aquest

bagatge cultural i amb aquesta

exquisida sensibi l i tat el Sr. Pere Espinet

es veu en cor de tractar l ’actual Equip de

Govern de “falta d'educació i de

sensibi l i tat terribles” en un article al

diari El Punt Avui del 9 de novembre.

Sense comentaris.



4

Acció de Govern

Ens hauria agradat fer-ho el 28 de

novembre però no serà abans de Sant

Antoni a mitjans de gener. Cal tenir el

personal tècnic necessari , la retolació

dels espais i la classificació dels l l ibres a

les l leixes que ja estan fent a les tardes

de 3 a 8 un grup de voluntaris als que

agraïm la col ·laboració en nom de tots.

El procés de selecció del bibl iotecari/a

titular també s'ha endarrerit degut al

concurs d'oposició.

Les orientacions de la central de

bibl ioteques ens recomanaven una

contractació d’urgència i deixar per més

endavant el procés d'oposició però vistes

les declaracions en premsa de la CUP

Anglès parlant de manca de

transparència en aquest assumpte, es

va decidir fer un procés complet.

Això farà que no disposem de titular fins

a primers de gener. L’examen d’oposició

es farà el 17 de desembre.

La Biblioteca Joaquim Bauxell, quan l'obrireu?

Les necessitats dels joves, una prioritat.

A principis de la legislatura passada es

va decidir prescindir de la tècnica de

joventut que fins aleshores havia

trebal lat en la cohesió i dinamització

dels joves i substituir-la per una quart de

jornada d'una tècnica de joventut del

programa de tècnics compartits del

Consel l Comarcal de la Selva. Més enl là

d'aquest fet i de la fòrmula escol l ida ( la

quantitat de propostes i activitats dutes

a terme per la mateixa tècnica en els

altres pobles de la zona demostra que el

model no ha estat el problema ) podem

dir que els joves en general i els seus

problemes en particular no van estar mai

entre les prioritats de l 'anterior

legislatura.

Per l 'actual Equip de Govern la

dinamització, la cohesió i l 'atenció bàsica

a les necessitats i als reptes d'aquest

col ·lectiu són fonamentals per assegurar

el futur del nostre poble i per això hem

decidit apostar fort per la figura del

tècnic de joventut perquè es converteixi

en el referent per catal itzar la resposta a

les inquietuds i necessitats de la

població jove, generar oportunitats en

clau de desenvolupament de capacitats,

competències i habi l itats.

Aquesta aposta quedarà ben aviat

reflectida en el nou conveni que

signarem amb el Consel l Comarcal i pel

qual doblarem les hores de dedicació

del tècnic al nostre municipi .

Els principals reptes que tenim sobre la

taula i que amb la participació

fonamental del tècnic de joventut

trebal larem des de la regidoria de

joventut són:

Redacció del nou Pla Local de Joventut

2016-2020 que orienti les polítiques de

joventut dels propers anys en relació a

les necessitats i recursos disponibles.

Desenvolupar projectes estratègics

comunitaris vinculats al Pla Local per

atendre les necessitats dels joves

(formació, salut, trebal l , participació. . . )

Dissenyar les estratègies i accions als

centres i espais de referència de joves (

IES, espai jove.. . ) en clau d’ informació i

orientació laboral , acadèmic, salut. . .

Suport a les entitats on hi participin

joves.

Finalment agrair la feina que l 'Anna

Rocasalva ha fet aquest anys, la

quantitat d'informació que ens ha deixat

i desitjar-l i molta sort en la seva nova

etapa professional .

El Fons Català de Cooperació al

Desenvolupament té oberta des de

l ’any 2013 una campanya de suport a

la població afectada per la guerra civi l a

Síria. Atenent a la gravetat de la

situació creada aquests darrers mesos

amb l’èxode massiu de refugiats cap a

Europa, el Fons Català, va proposar

obrir una campanya de suport als

refugiats centrada en quatre eixos:

assistència en les rutes de fugida;

Suport als municipis de la ruta;

Planificació i gestió de l ’acol l ida i

Acol l ida a Catalunya.

Des del Fons Català es fa una crida als

ajuntaments i institucions

supramunicipals a sumar-se a aquest

procés de suport a la població

refugiada, i paral . lelament des de

l ’Ajuntament fem una crida als vi latans

d’Anglès.

En el cas que es vulgui donar suport

econòmic, el Fons Català, ha posat a

disposició de la ciutadania els següents

números de compte:

Triodos Bank, codi IBAN: ES47 1491

0001 2620 0525 7510

Catalunya Caixa, codi IBAN: ES87

2013 0500 1402 1395 4220

CaixaBank, codi IBAN: ES79 2100

3200 9625 0002 9627

A hores d’ara, no sabem encara si

Anglès haurà d’acol l ir a refugiats. Però

en tot cas, cal estar preparats per si

arriba aquest moment. És per aquest

motiu que us convidem a aportar el

vostre granet de sorra. Si disposeu de

temps per fer acompanyaments i

gestions, si parleu àrab i voleu fer

d’ intèrprets, si disposeu d’un habitatge

buit. . . podeu adreçar-vos a l ’Ajuntament

i demanar per en Miquel Tolosa peri

apuntar-vos.

Anglès Solidari



5

Acció de Govern
Fira Sant Antoni Panera de Nadal del Mercat

Com tots sabeu el mercat que es fa cada diumenge a la nostra vi la té força

afluència, el fet que es faci en diumenge hi ajuda molt; tot i així volem que encara

hi vingui més gent, volem que sigui un referent en la nostra zona, doncs bé, aquest

any i amb la col ·laboració de totes les parades del mercat es farà el sorteig d’una

panera! ! !

La panera inclourà productes de totes les parades del mercat, cadascuna ha

accedit a donar un dels seus productes, un mocador, una pinya, un brot de raïms,

un penjol l , unes pastanagues.. . . el que farem serà posar a cada parada una petita

urna on els compradors hi dipositaran una butl leta amb el seu nom i un telèfon de

contacte, cada parada decidirà a partir de quants Euros de compra tindran butl leta

per ompl ir.

Trobareu les butl letes els diumenges 20 i 27 de Desembre i el sorteig es farà el

diumenge 3 de Gener de 2016, per començar l ’any repartint sort.

El sorteig es farà el diumenge 3 a les 12h al mercat, segur que trobem una mà

innocent per escol l ir la butl leta guanyadora. Al là mateix farem un truc a

l ’afortunat/afortunada i si no contesta o no pot venir a recol l ir la panera la nostra

mà innocent triarà una altra butl leta fins que se’n pugui fer l ’entrega personalment.

Pessebre Vivent

Aquest any l ’escola FEDAC d’Anglès ha accedit a canviar la ubicació del Pessebre

Vivent, enguany es farà al Barri Vel l , hem d’agrair a l ’escola que ens ajudi a

promocionar i gaudir del nostre barri antic, un dels barris gòtics més antics de

Catalunya.

Hem d’agrair als veïns i

veïnes que hi

col ·laboraran, de manera

altruista, deixant que les

entrades i els portals de

casa seva formin part de

les escenes d’aquest

magnífic Pessebre.

Esperem i desitgem que

sigui un gran èxit, per això

no podeu faltar a la cita

que tenim tots els

anglesencs el proper 20

de Desembre.

Fira de Sant Antoni

Ja s’acosta i està tot en dansa per tornar a ompl ir els carrers, per beneir els

animals i gaudir de la fira de Sant Antoni , aquesta edició tindrà l loc els dies 15, 16 i

17 de gener i hi haurà animals, parades, exhibicions de dansa, exposicions i

demostracions diverses. El programa previst és el que podeu l legir en el recuadre

adjunt a aquesta pàgina

15 de Gener de 2016:

A les 20h a la Sala Fontbernat:

Inauguració de la fira amb l’exposició

“MIRADES” i presentació de la placa

de cava.

16 de Gener de 2016:

Durant tot el dia: parades i mostres

d’artesania al carrer. De 10h a 14h i de

16h a 20h, als carrers: Indústria,

Comerç, Aval l i Major i a l ’hotel

d’entitats.

A les 11h Inauguració de la Fira a la

Plaça de la Vi la amb la benedicció de la

imatge de Sant Antoni , la benedicció

d’animals, l 'arribada i benedicció dels

caval ls (Cowboys de la Selva)i la

recol l ida, trasl lat i retorn de la imatge

de Sant Antoni .

A les 12h Ofici Solemne a l ’església

Sant Miquel amb la participació de la

coral Cors Alegres.

De 10h a 14h XI I I trobada de plaques

de cava i intercanvi a la plaça

Catalunya.

A les 16h exhibició d’agi l ity als jardins

de Can Cendra.

A les 17h exhibició de Funky, Bal let, Hip

Hop i Dansa del Ventre a la plaça de la

vi la, tot seguit xocolatada popular.

Diumenge 17 de Gener:

De 9h a 14h al Barri de Cuc: Fira

d’Antiquaris i Brocanters. Esmorzar de

tractoristes, Concentració de cotxes

clàssics, esportius, d’època i antics,

motos d’època, maquinària, tractors i

camions decorats. i4ª Trobada de motos

Custom.

De 10h a 14h davant el pavel ló

municipal d’esports: Mercat de parades

de motos Custom

D’11h a 12h exhibició de bal ls Country.

D’11h a 13:30h i de 17h a 19h al

VAPOR BURÉS: Visita al Vapor i

Exposició d’Art dels artistes locals
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Les ordenances Fiscals

En el Ple Ordinari del 27 d'octubre l 'equip de govern va presentar la proposta d'Ordenances Fiscals per l 'exercici 2016. La

proposta va tirar endavant amb 8 vots a favor ( CDC, Anglès2015 i CUP ) i 5 abstencions (PAU). La proposta d'Ordenances s'ha

elaborat des de la regidoria d'Economia i Hisenda en col ·laboració amb l 'Àrea d'Intervenció Econòmica de l 'Ajuntament. Per a

l 'elaboració d'aquestes Ordenances s'ha partit de dos condicionaments importants:

• Anglès està altament endeutat i obl igat a compl ir un Pla d'Ajust.

• L'Equip de Govern tenia per objectiu no augmentar la pressió fiscal global .

Cal destacar que amb les modificacions introduïdes la pressió fiscal global disminueix l leugerament i que en conseqüència la

recaptació baixarà uns 3.116 € en el proper exercici .

A continuació us detal lem les principals variacions previstes en la recaptació i els criteris que s'han seguit per redistribuir de

manera més equi l ibrada els ingressos per impostos.

Impost sobre béns Immobles (IBI ):

Dins d'aquest impost hi ha dues variacions importants: per l lei , les finques urbanes en zona no consol idada deixen de tributar a

partir de l 'any vinent. Aquest fet impl icarà que l 'Ajuntament d'Anglès deixi d 'ingressar prop de 25.000 € en aquest concepte. Com

hem expl icat abans, el Pla d'Ajust obl iga a mantenir un equi l ibri en els ingressos, per la qual cosa aquests 25.000€ s'han de

recaptar d'alguna manera i això provocarà que s'apugi un 1,74 % l 'impost sobre les altres finques per tal d 'equi l ibrar els

ingressos.

Escombraries:

En aquest tribut l 'equip de govern ha cregut convenient modificar a la baixa la quota. La rebaixa serà del 4,70 % i suposarà

deixar d'ingressar uns 20.000€ anuals. Aquesta rebaixa es compensarà amb un increment del 21% de l 'Impost sobre les

Plusvàlues ( que suposarà una recaptació d'aproximadament 5.000 € més que actualment ) i l 'augment d'un 12% del preu dels

abonaments a la Piscina Municipal ( amb un augment de la recaptació de prop de 12.000 €).

Per altra banda, també s'ha cregut convenient modificar i regular diferents taxes i serveis municipals de cara a l 'any vinent. Les

modificacions són les següents:

Ordenança 7:

S’ajusten els preus i epígrafs per expedició d’alguns documents administratius.

Ordenança 13.

S’ajusta el preu del dipòsit/dia en la retirada de vehicles al cost que té l ’Ajuntament (12 €/dia)

Ordenança 14:

S’ajusten els preus de cursets de natació i es passa la quota de trimestral a mensual , així com es regulen els preus per nen i

casal o Es regula l ’ocupació de la piscina per activitats de piscina i fora d’horari d’ús desocis (80€/hora) i ús del pol ivalent (300

€/dia), sempre per activitats amb lucre i/o sense interès públic per Anglès.

Ordenança 15:

S’afegeix aquesta nova ordenança per a la prestació de serveis derivats de la uti l i tzació de material de propietat municipal .

destinada a les activitats d’interès particular i amb ànim de lucre, així com a la protecció dels actius municipals.

Ordenança 16:

s’afegeix una quota tributària per tal l de la via públ ica per a desenvolupar-hi activitats de caràcter particular i/o amb ànim de

lucre. En els casos en què el tall el sol·licitin persones o entitats que promoguin el foment de la vida cultural, social i lúdica

al carrer per a la realització d’activitats de caire cultural i de foment d’activitats esportives, lúdiques, culturals i de foment

de valors festius aquesta taxa no s'aplicarà.
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Els Pressupostos

En el en el Ple del 24/11/2015 es va

real itzar l ’aprovació inicial dels

pressupostos municipals per l 'Any 2016.

Aquesta aprovació es va fer per 7 vots a

favor, 5 abstencions i 1 vot en contra a:

Un presentem una resum de les

principasl novetats. A la web muncipal

podeu veure el vídeo sencer del Ple i

seguir amb més detal l les expl icacions

que es van donar sobre aquest punt en

concret.

Objectius:

• Equi l ibri pressupostari

• Desenvolupar una organització que

permeti mi l lorar els Serveis als

Ciutadans i a les Entitats

• Mil lorar el manteniment dels

immobles i parcs i jardins del poble

• Continuar reduint la càrrega

d’endeutament

Principals xifres:

• Total Ingressos i Despeses =

4.669.832 €

• Increment de pressupost 2016 vs

pressupost 2015 = 3,61 %

• Inversions = 226.870 € + Pla de

Barris = 100.000 €

• Cost Endeutament = 19,8 %

• Nivel l Endeutament previst fi 2016 =

131 %

• Increment despesa Social vs

pressupost 2015 = 6,5 %

• Increment despesa Social vs previsió

tancament 2015 = 19,3 %

Principals Ingressos:

• IBI , es manté la previsió de recaptació

del 2015

• Els Tributs de l ’Estat disminuiran en

50.000 €, fruit de l ’ajust del tancament

de 2012

• Disminueixen en 100.000 € els

ingressos de IAE, degut a entrades

excepcionals al 2015

• La recaptació prevista de plusvàlues

disminueix en 12.000 € respecte la

previsió de tancament de 2015

• Augmenten en 12.000 € les taxes

esportives, per tal de reduir el dèficit de

la zona esportiva i , així, assegurar la

continuïtat de totes les instal ·lacions.

Principals Despeses:

• La Despesa de Personal augmenta en

175.000 € degut a la dotació de gairebé

tot el catàleg de l locs de trebal l , a la

incorporació d’algun l loc nou, als

increments marcats per l lei de l ’1% i

pagament de la resta de paga extra de

2012

• Les amortitzacions de préstecs i

interessos ascendiran a 926.506 €, tot i

d isminuir en 100.000 € respecte la

previsió de tancament de 2015

• Augmenta la partida de

subministrament d’energia i enl lumenat

públ ic en gairebé 30.000 €, fruit de la

previsió d’augment dels preus de

l ’energia.

Inversions:

• Les principals inversions

pressupostades són:

• Adequació del Pol ivalent i la Sala de

Bal l

• Entrada Piscina Municipal

• Mil lores en el cementiri

• Canvi de contenidors soterrats

• Jocs infanti ls

• Mobi l iari urbà

A més a més, i mitjançant el Pla de

barris:

• Enl lumenat del Barri Antic

• Reformes a l ’Hotel d’Entitats

Els criteris per a la real ització

d’aquestes inversions són en base a.

• Les subvencions rebudes

• La uti l i tat pel Poble

• La necessitat de manteniment

d’algunes infraestructures i l ’estalvi a

futur que poden comportar
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Acció de Govern
Neteja, desbrossament i adequació de l'entorn

Des de la regidoria d'Obres i Serveis s'ha

anat mantinguen converses am diferents

propietaris de terrenys amb important

presència d'arbres i de sotabosc per tal

de netejar-los d'acord amb la normativa

vigent i amb la supervisió, quan ha estat

necessària, del Departament de Medi

Ambient de la General itat de Catalunya.

Aquest és el cas dels terrenys de Can

Ciscot que s'han netejat de manera

coordinada entre l 'Ajuntament i els

propietaris i que han permès deixar un

espai ampl i i net per diferents usos. En

breu es procedirà a treure la runa i els

pi lons de restes vegetals que s'hi han

anat abocant en els darrers anys.

Durant molts anys la neteja s'havia fet

rebaixant el nivel l del terreny i això ha

provocat que, actualment, aquest estigui

a tocar de les canal itzacions d'aigües

residuals. S'està trebal lant per

solucionar aquest problema.

Pel que fa als terrenys del darrere de les

cases de l 'Avinguda del Floricel el

propietari està talant pins i netejant el

sota bosc. Tal com hem dit aquestes

actuacions es fan amb la supervisió del

Departament i amb tots els permisos

demanats. Un cop s'acabi aquesta

actuació, l 'Ajuntament es reunirà amb

tots els propietaris del terrenys que

l imiten amb el conegut com a "camí dels

Avel laners" i que és una ruta d'accés per

a molts alumnes de l 'Escola Pompeu

Fabra, per tal de valorar les diferents

opcions per tal d 'acondicionar-lo.

Volem agrair a Amal ia Pujol , Francesc

Pons, Antoni Magin, Francesc Bonmatí,

Mercè Santal la, Josep Expósito i Josep

Maria Albó la seva col ·laboració en tot

aquest procés.

En el carrer escoles s'han arrencat els

arbres morts. Assessorats per l 'equip de

jardiners i vista la mala salut de molts

dels arbres d'aquest carrer s'ha decidit

tapar els escocel ls buits per garantir la

seguretat dels vianants tot esperant

trobar una solució integral per a tot el

carrer.

S'ha netejat també l 'entorn del CAP que

estava completament abandonat des de

feia anys.
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Acció de Govern
Adequació del polivalent

En el Local Pol ivalent de la Burés s'han col ·locat unes barres metàl ·l iques que serveixen per aguantar el focus de sobre

l 'escenari , al mateix temps que s'han arreglat les diferents portes d'emergència que feia anys que estaven travades amb unes

fustes i no feien la seva funció.

Nova seu electoralLes obres de Can Selga

Des de principis de la legislatura que

Can Selga està en obres. Semblava que

la cosa aniria ràpida però han sorgit un

parel l de problemes importants que des

de l 'Ajuntament estem intentant

resoldre.

El problema més important que ha

sorgit, i que comportarà fer més

actuacions que les que en principi

s'havien previst, és que com a

conseqüència de les obres s'ha

descobert que tot el desaigua que baixa

del barri de Can Serra, en l loc de

continuar cap al carrer Girona (que és el

sentit natural del pendent) va a

connectar-se direcció al carrer Verneda.

Aquesta mala distribució és probable

que sigui l 'origen dels habituals

sobreeiximents els dies de pluges fortes.

Des de l 'Ajuntament ho tenim tot apunt

per real itzar totes les obres necessàries i

només estem pendents de resoldre

petits serrel ls al iens a la nostra voluntat

per tal d 'anar per feina.

Per garantir el confort dels membres de les meses així com per poder mantenir

l 'activitat habitual en el pavel ló pol iesportiu s'ha decidit canviar la seu del col ·legi

electoral d 'Anglès.

A partir d 'aquest dia 20 la Llar d'Infants el Cucut acol l irà les meses. Serà una bona

oportunitat també, per molts anglesencs i anglesenques visitin per primera vegada

aquestes magnífiques instal ·lacions municipals.
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Acció de Govern
Emergències mèdiques i servei d’ambulància

Al setembre passat, el Transport Sanitari

de Catalunya ens va comunicar que a

partir del desembre l ’ambulància amb

base a Anglès passaria de 24 a 12 hores

al dia.

En el Ple del 27/10 tots els grups polítics

vam votar a favor de la moció en contra

de la reducció d’hores.Pocs dies després,

els alcaldes del Consorci Ter Brugent i les

regidores de sanitat d’Anglès i de la

Cel lera ens vam reunir amb els Serveis

Territorials de Salut a Girona per exposar

la nostra disconformitat, basada en un

anàl isi sobre paper dels temps mitjos

d’arribada als diferents municipis així

com de les dades de malalties cròniques

i estadístiques de població en risc

(malalts crònics, crítics, usuaris de

teleassistència, gent gran i nadons).

El resultat de la reunió ha estat positiu

en el sentit que hem guanyat 4 hores, és

a dir, enl loc de quedar-nos amb 12 hores

ens quedem amb 16. També ens van

expl icar que, encara que ens semblés

contradictori , estaríem mil lor atesos. Tot

seguit us expl iquem els arguments del

Servei d’Emergències Mèdiques.

Situació actual

El nostre CAP està obert de 8 del matí a

8 del vespre i disposem d’una

ambulància amb base a Anglès les 24 hs

al dia. Ara be, que la base estigui a

Anglès, no significa que l ’ambulància

estigui en permanència al seu l loc de

base.

El funcionament actual del sistema és

en xarxa.Els recursos inicien i final itzen

la seva tasca a la base assignada, però

durant la jornada es mobil itzen pel

territori segons les necessitats. Així

doncs una ambulància no està

referenciada a una àrea sinó que donarà

resposta al là on sigui necessari . Per tant,

la percepció que tenim actualment

d’una ambulància disponible a Anglès

les 24 hores és falsa ja que en un 40%

dels casos, aquesta ambulància es

desplaça a altres poblacions.

Per tant, si la persona que requereix el

servei és d’Anglès, pot passar que hagi

de venir una altra ambulància de Santa

Coloma, Salt o Girona perquè la d’Anglès

està real itzant un servei a una altra

població.L’ambulància que tenim ara és

de tipus SVB (Suport Vital Bàsic) i

d isposa de 2 Tècnics d’Emergències

Sanitàries que faran les primeres cures i ,

si s’escau, trasl ladaran al pacient al

centre hospitalari més proper.

Situació a partir del 2016

La General itat va treure a concurs públ ic

el nou servei d’emergències mèdiques

que entrarà en vigor properament.Quan

això passi , h i haurà 59 ambulàncies

noves a Girona i l ’Alt Maresme (a més de

les que hi ha actualment) .

En aquest nou escenari , apareix un nou

tipus d’ambulància anomenada VIR

(Vehicle d’ Intervenció Ràpida) integrat

per un metge i un tècnic d’emergències

sanitàries. Aquest VIR té la consideració

d’una UCI (Unitat de Cures Intensives)

mòbi l , amb tot el material necessari per

estabi l itzar un malalt crític.D’aquesta

manera, es prioritza l ’assistència del

pacient in situ, i un cop estabi l itzat,

enl loc de trasl ladar-lo a l ’hospital més

proper, se’ l trasl lada a l ’hospital mes

adient i mi l lor preparat per atendre el

seu problema.

Així doncs, els VIR estaran situats

estratègicament a tot el territori , amb la

final itat d’oferir una primera valoració de

l ’estat del pacient i dels recursos

necessaris a desplegar per fer front a

l ’ incident.

A Anglès continuarem tenint una base

d’ambulància de tipus Suport Vital

Bàsic entre les 8 del mati i les 12 de la

nit, un total de 16 hores diàries. Les 8

hores restants estarem coberts per un

Vehicle d’Intervenció Ràpida (UCI mòbil

amb metge i TES) que vindrà des de

Santa Coloma de Farners o des de Salt.
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Mantenir les voreres i els parcs nets

d'excrements, és una qüestió de civisme

i de Salut Públ ica. La contaminació dels

parcs i en general de la via públ ica per

excrements de gossos o gats és un fet

que influeix negativament en la Salut

Públ ica. Els excrements dels gossos són

la principal font de contagi de malalties

entre animals de companyia i poden

crear al municipi zones contaminades

per ous de paràsits, capaços d'infectar a

les persones.

Posem per exemple que un nen/a juga a

pi lota en un parc i que la pi lota toca un

excrement. El nen toca la pi lota amb les

mans i si es posa les mans a la boca

abans d'haver-se les pogut rentar, pot

contaminar-se amb microorganismes o

paràsits. Apel ·lem a la sensibi l i tzació i

civisme dels propietaris d'animals, per

tal de que col ·laborin recol l int amb

bosses adients els excrements de les

seves mascotes i ho dipositin en

papereres o contenidors orgànics.

L'Ajuntament d'Anglès té 98 gossos

censats al 2015. És evident que un bon

nombre de gossos està encara per

censar i recordem que no inscriure una

mascota al cens municipal és una

infracció l leu (si està identificat amb

microxip) o greu si tampoc té microxip.

Els propietaris de gossos censats
tindran certs avantatges.

Els propietaris de gossos censats seran

obsequiats amb un dispensador de

bosses portable i podran assistir a una

classe gratuïta d'obediència canina

bàsica que es real itzarà a la primavera

2016. Tenir el gos censat costa 11€ a

l 'any i cada any el propietari podrà

gaudir d'una activitat gratuïta amb el

seu gos (curs d'educació canina,

obediència, sortides amb mascotes,

etc).

Si un gos no està censat, el seu

propietari pot ser multat amb imports

d'entre 60 i 3000€. Les autoritats

municipals poden requerir a qualsevol

propietari d 'animals que s'identifiqui i

comprovar fàci lment si figura en el cens.

L'ordenança de tinença d'animals vigent

especifica que:

Resta prohibit:

• Tenir animals salvatges en
captivitat

• Al imentar animals a la via públ ica

• Enverinar animals

• L'entrada d'animals a l locs públ ics
(excepte invidents o l locs permesos
de manera específica)

• Tractar els animals amb crueltat

• Abandonar animals

• Incitar els animals a conductes
agressives.

Obligacions i responsabilitats dels
propietaris d'animals domèstics:

• Recol l ir els excrements de les
seves mascotes a la via públ ica i
dipositar-los en contenidors orgànics
o papereres.

• Proporcionar-los al imentació,
al lotjament i cures adequats a la
seva espècie.

• Inscriure les seves mascotes en el
cens municipal d 'animals domèstics.

• Vacunar les seves mascotes i
disposar de la carti l la sanitària
actual itzada.

• Identificar els gossos amb
microxip i ser posseïdor del
document que ho demostra.

• Controlar els animals a la via
públ ica perquè no siguin peri l losos
per a altres persones.

• Dur el gos l l igat a tots els espais
públ ics urbans, parcs i jardins,
excepte en l locs especialment
habi l itats, com podria ser el pipi-can

que l ’ajuntament intentarà habi l itar
al 2016.

• Evitar que els animals produeixin
sorol ls molestos i continuats,
especialment durant les hores de
descans nocturn.

Els propietaris són responsables dels

danys, perjudicis i les molèsties que

ocasioni la seva mascota a persones i

objectes, a les vies públ iques, espais

públ ics i al medi natural en general .

Els gossos peri l losos catalogats a l 'article

10 de l 'ordenança municipal de tinença

d'animals han d'anar amb morrió i no

poden ser conduits per menors de 16

anys.

Sancions:

L'article 14 de l 'ordenança de tinença

d'animals de companyia especifica quina

és la classificació de les infraccions. En

el Ple del 27 d'octubre de 2015 es va

aprovar l 'actual ització d'imports de les

infraccions atès que encara figuraven en

pessetes.

Es començarà a multar els

incompl iments de l ’ordenança a partir de

gener 2016 i els imports de less

sancions aprovades és el següent:

• Infraccions l leus: des de 60 euros

fins a 400 euros

• Infraccions greus: des de 401 fins
a 1.500 euros

• Infraccions molt greus: des de
1.501 fins a 3.000 euros

Per a més informació, trobareu tot el

text de l’ordenança de tinença

d’animals a www.angles.cat

Civisme i gossos

Acció de Govern
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Passem comptes de les Gales

Creació de la Comissió de Festes

Organitzar les Gales d’aquest any juntament amb Recuperem les Gales ha estat

una experiència de dedicació i voluntariat in imaginables. El proper pas ha de ser

constituir una Comissió de Festes.

Com podeu l legir en el comunicat en el quadre adjunt, la plataforma Recuperem les

Gales ja ha informat que es dissoldrà per passar a formar part d’aquesta nova i

necessaria comissió.

Per tal de tirar endavant aquest nou projecte ens cal la col ·laboració de les entitats i

de tota aquel la gent del poble que hi vulgui participar.

És per aquest motiu que el proper dimecres 20 de gener de 2016 a les 8 del

vespre es durà a terme una reunió informativa a la Sala Fontbernat. Es demanarà

la opinió i es faran propostes sobre com volem tirar endavant aquesta comissió,

com volem que s'estructuri i quins són el passos a seguir per constituir-la.

És passarà convocatòria a les entitatsi penjarem cartel ls tant a les cartel leres

municipals com a les xarxes socials però aprofitem ja aquest butl letí per convidar a

tothom que tingui ganes de participar en la futura comissió que es guardi aquest

dia per venir a reunió.

Les Gales són de tots, hi ha feina per

tothom i tothom hi serà benvingut,

perquè és voluntat d'aquest Equip de

Govern perpetuar el que aquest any ha

estat una festa alegra, popular i

participativa. I per aconseguir-ho us

necessitem a tots i a totes.

Comunicat de la
plataforma Recuperem

les Gales

Ha passat un any i mig des de que una

col la de persones ens vam reunir per

primera vegada durant les Gales

d'Anglès 2014.

No ens podíem imaginar aquel l primer

diumenge de setembre de 2014 que

un any més tard, seríem capaços i

capaces d'organitzar les Gales més

vives, populars i participatives de

l 'ú ltima dècada. Però ho vam

aconseguir!

No només les persones que formem

part de Recuperem Les Gales i els

voluntaris que van col ·laborar en

l 'elaboració de les festes, sinó tot el

poble d'Anglès. I això és un autèntic

orgul l , una fita que només podem

atribuir a tots els anglesencs i

anglesenques.

Malgrat l 'èxit de Les Gales 2015, no

ens volem ni ens podem quedar

aturats en aquest punt.

Ha arribat el moment de constituir una

Comissió de Festes. Una Comissió de

Festes totalment oberta, que ens

representi a tots i a totes i en la que

tothom i pugui participar.

Per aquest motiu, us animem a

participar el pròxim dia 20 de gener

a la primera reunió de la Comissió de

Festes.

La nostra tasca com a Recuperem Les

Gales final itza aquí. Ara ens tocarà

trebal lar per crear i organitzar una

bona Comissió de Festes. Esperem el

vostre suport i la vostra participació!

No deixeu que la cabra que portem

dins es torni a adormir mai més!

12 de desembre de 2015
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Subvencions
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Resum dels Plens Municipals

Resum dels principals acords de Ple. Us recordem que podeu consultar totes les actes de Ple aprovades a la web de

l 'Ajuntament.

Ple ordinari de 27 d'octubre de 2015.

Desprès de l 'aprovació per unanimitat de les actes nº 9 i 10 d'11 d'agost i 1 de setembre de 2015, es va donar compte dels

decrets dictats per l 'alcaldia des de l 'u ltima convocatòria, del número 261 al número 376 de 2015 i es va fer constar que el

decret numero 357 fins els 365, han quedat inuti l i tzats per un error informàtic.

Sol·licitud de modificació i pròrroga del Pla de Barris. Es va proposar la reprogramació del Pla de Barris d'Anglès, que inclou

una nova proposta de grael la d'actuacions i un nou pla financer per import de 310.000 €. d'acord a l 'informe del tècnic de

promoció econòmica adjunt.

Pròrroga contracte CLECE. Es va proposar prorrogar el contracte de neteja dels edificis municipals signat per l 'Ajuntament

d'Anglès amb CLECE S.A. Per mutu acord de les parts, a parts, a partir del dia 11 d'octubre de 2015 i fins al 10 d'octubre de

2016.

Reconeixement empleats públics de l'Ajuntament d'Anglès, arran del decret llei 10/2015. Es va proposar reconèixer per a tot

el personal de l 'Ajuntament d'Anglès, la modificació per assumptes propis i dies de vacances addicionals per antiguitat, segons

el decret l lei 10/2015, a partir del dia 12 de setembre de 2015.

Aprovació provisional de les ordenances Fiscals 2016. Es va informar als presentes de les ordenances fiscals que entraran en

vigor l 'any 2016.

Delegació de competències al Consell Comarcal de la Selva en matèria recaptatòria. Es va proposar, delegar al Consel l

Comarcal de la Selva la gestió tributària i recaptatòria de la taxa pel servei de recol l ida, transport i tractament de residus

domèstics, comercials i industrials. Així com la recaptació de les taxes periòdiques de la piscina municipal .

Moció presentada per la CUP per la retirada de les subvencions als partits. Es va proposar al plenari l 'aprovació d'aquesta

moció que te la final itat de suprimir la subvenció als partits polítics de forma immediata, i , destinar aquests recursos públ ics a

l 'apl icació d'accions socials.

Moció de suport als refugiats. Es va proposar instar al Govern Espanyol i a la General itat de Catalunya a demanar una major

dotació de recursos a la Unió Europea, per a suport jurídic, assistència, acol l ida i integració social i que s'estableixin mecanismes

perquè es transfereixin a les administracions municipals per a la gestió descentral itzada.

Moció contra la reducció del servei d'ambulàncies a Anglès. Es va proposar tornar a sol ·l icitar al Servei Català de la Salud el

restabl iment del servei d'ambulància bàsic a la base del C.A.P d'Anglès, les 24 hores del dia a fi d 'evitar la retal lada, i que es

mantingui i mi l lori la base d'Anglès, amb una ambulància, ja que des de Salt fins a Olot,cap més base d'ambulàncies.

Moció de suport als imputats pel 9N . Es va proposar, expressar el suport de l 'Ajuntament d'Anglès, al president Artur Mas, a

l 'ex-vicepresidenta Joana Ortega i a la consel lera Irene Rigau, encausats per haver posat les urnes al procés participatiu sobre el

futur polític de Catalunya del 9 de novembre de 2014.

Denunciar l 'escassa qual itat democràtica d'un Estat que fa ús partidista de les institucions judicials i emet judicis polítics contra

representants electes per impulsar processos democràtics.

Refermar el compromís de l 'Ajuntament d'Anglès amb el dret democràtic del poble de Catalunya a decidir l l iurament el seu futur.
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Donar compte del Període mig de pagament i llei de morositat. Es va informar per part de la interventora Municipal , dels

informes trimestrals de compl iment de termini , regulats en la l lei de Morositat, dels resultats corresponents al 3r. trimestre del

2015.

Ordenança tinença d'animals. Es va proposar l 'aprovació inicial de la modificació de l 'article 47 de l 'ordenança municipal

reguladora de la tinença d'animals en el terme municipal d 'Anglès a fi d 'ajustar-se a la l lei apl icable.

Sol·licitud de modificació del PUOSC- Diputació de Girona. Es va proposar, sol ·l icitar a la Diputació de Girona, dins del programa

especific de cooperació municipal del PUOSC anual itat 2016, un canvi de destí de la subvenció originària amb el nom de

<<Reparació de les teulades de les Naus Burés>>, per l 'anual itat 2016 pel nou destí que serà <<Obres d'adequació dels locals

de la planta baixa>> de la Nau Burés número 3, per valor de 126.045,03 €.

Aprovació definitiva del plànol de delimitació de conformitat amb la llei 5/2003, de prevenció d'incendis forestals a les

urbanitzacions, nuclis de població, edificacions, instal·lacions situades en terrenys forestals. Es va presentar als presents

l 'aprovació definitiva de del imitació, de prevenció d'incendis forestals a les urbanitzacions, nucl is de població, edificacions i

instal ·lacions situades en terrenys forestals.

Ple extraordinari del 24 de novembre de 2015

Aprovació pressupost 2016 i documents annexos. Es va proposar l 'aprovació inicial del pressupost General per a l 'exercici del

2016.

Delegació al Consell Comarcal de la Selva de la taxa d'ocupació de la via pública. Es va proposar, delegar al Consel l Comarcal

de la Selva la gestió tributària i recaptatòria de la taxa d'ocupació via públ ica.

Sorteig per la selecció dels membres de les meses electorals per les eleccions a les Corts Generals del 20 de desembre de

2015. es va procedir a fer el sorteig de selecció dels membres de les meses electorals per les Eleccions a Corts Generals

convocades pel dia 20 de desembre de 2015.

Donar compte de l'informe de seguiment del 3er trimestre del pla d'Ajust. Es va donar compte als presents del informe emès

per la interventora del seguiment del 3er, trimestre del 2015 del pla d'Ajust.

Donar compte de les execucions trimestrals del pressupost 2015. Es va donar compte als presents de les execucions

trimestrals del 3er trimestre del pressupost 2015.

Ratificar el Decret 445 pel qual es compareix en autos i es persona l'Ajuntament d'Anglès en forma en relació al

procediment de reintegrament «por alcance» número A239/15 davant la secció d'enjudiciament, departament primer del

Tribunal de Comptes. Es va proposar al plenari , ratificar el decret d'alcaldia número 445 de 19 de novembre de 2015 d'acord

amb el text que consta a la part expositiva d'aquesta proposta.

Aprovació definitiva del Pla d'Acció d'Energia Sostenible (PAES). Es va proposar, aprovar la versió definitiva del Pla d'Acció per

a l 'Energia Sostenible (PAES) d'Anglès, redactat per l 'empresa Ecoestudi Sima, SLP.

Acció de Govern
Resum dels Plens Municipals
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Durant el ple del passat 24 de novembre l ’equip de Govern va presentar els pressupostos del

2016. Com era d’esperar van ser aprovats amb els vots a favor dels regidors de convergència i

d’Anglès 2015. La CUP hi va votar en contra perquè creiem que els pressupostos han de ser una

expressió d’autonomia municipal i de voluntat política de l ’ajuntament, a més a més, hi hem

trobat a faltar la participació dels veïns i veïnes en el disseny.

Creiem necessari que els pressupostos han de ser un dels documents més trebal lats i

consensuats, tant amb la resta de partits polítics, com amb la mateixa ciutadania. Quan des de la CUP parlem de pressupostos

participatius ens referim a establ ir mecanismes que permetin als vi latans i vi latanes la participació directa en la definició de les

seves prioritats i en la discussió de com distribuir els recursos econòmics existents.

Elaborar uns pressupostos on la ciutadania hi tingui un paper important no és senzi l l . Per això des de la CUP creiem que si la

voluntat de l 'equip de govern és trebal lar aquest tema durant l ’actual legislatura cal que en aquest 2016 es vagin fent els primers

passos perquè sigui una real itat. Per això des de la candidatura d'unitat popular proposem que:

• Durant l ’any 2016 hi hagi un procés d'informació a la població que exposi de manera pedagògica les principals línies
d'actuació del pressupostos.

• Iniciar una prova pi lot, amb representants de les entitats de la nostra vi la, basada en el debat i la configuració d'una part
del pressupost del 2017 per a l lavors estendre aquesta experiència a totes les partides dels pressupostos i a tota la
ciutadania per al 2018.

Grups Municipals

L'equip de govern CiU i ERC han aprovat els preus nous. PAU no podem estar d' acord en alguns

punts com: Piscina: increments de fins un 12%. IBI : a la majoria dels pobles no s'ha apujat.

Aquí sí. Les plusvàlues, entre una cosa i l ’altra, tindran un increment de prop del 28 %. Respecte

a l ’ocupació de la via publ ica, per exemple: els tràmits de petició per tal lar un carrer per

descarregar l lenya tindran un cost de 40 euros, i aquí caldrà afegir el preu hora. La uti l i tzació del material municipal també

tindrà un cost i , a més, les entitats i altres l ’hauran d’anar a buscar i retornar-lo. Els centres de formació (no escoles publ iques),

per les seves cloendes, hauran de pagar per uti l i tzar els espais públ ics i el material municipal . I així podríem anar desgranant.

Hem demanat a l ’equip de govern que tingui present les nostres peticions i faci més fàci l les tasques del nostre teixit associatiu.

Bibl ioteca antiga: tancada des del mes d' agost. Hem insistit que obrin la bibl ioteca nova, encara que només sigui una planta.

Al là hi ha de tot: aigua, l lum, calefacció, mobi l iari , etc. Si es volgués, ja fa dies que es podria uti l i tzar. Les Gales: fer-les de franc

és el més fàci l . Enguany, tot i el bon temps, creiem que caldrà fer una aportació per part de tots. Fel icitar l ’ esforç de tot el

voluntariat pel seu trebal l .

El 2011, quan PAU va entrar a l ’Ajuntament, va haver d’ assumir bona part de les despeses de les Gales 2010. Les orquestres es

negaven a actuar a Anglès. Del 2011 al 2015 l’Ajuntament estava intervingut i havíem de fi lar molt prim. Gràcies als estalvis de

les Gales en bona part, vàrem fer i pagar: l lums del carrer Indústria, mobi l iari bibl ioteca, cortinatges i escenari pol ivalent,

diversos arranjaments del pavel ló, etc.

Al juny del 2011, a la caixa de 1‘Ajuntament hi havia un saldo negatiu superior a 200.000 euros. Peri l laven les nòmines. Al juny

del 2015, a la caixa de l ’Ajuntament PAU deixa un saldo positiu superior als 500.000 euros. Creiem que amb aquest coixí sí que

es poden fer coses. Des de PAU continuarem presentant propostes raonables, i si són escoltades creiem que Anglès en sortirà

beneficiat.

En nom de tota la famíl ia PAU us desitgem un Bon Nadal i un pròsper 2016.Que la salut ens acompanyi i que tots plegats

puguem afrontar els nous reptes de futur.

Grup PAU

CUP Anglès
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Acte de reconeixament

El conjunt FUNKY SISTERS, del Club Esportiu d'Anglès.

Coreografiats per Imma Hernández Jurnal , va ser proclamat campió

d'Europa en la categoria infanti l de JAZZ FUNK, en una competició

disputada el darrer 1 de Novembre al Palau Olímpic de Badalona i en la

qual el segon l loc va ser també per a un altre equip de les Funky Sisters.

El títol permetrà al conjunt de la nostra local itat participar en la fase final

del mundial , el mes de maig de l 'any que ve a Bressanone al tirol austríac.

Molta Sort i enhorabona a totes! !

En Santi Franco Romero.

Molts el coneixereu com el conserge de l 'escola Pompeu Fabra, però potser

el que molts desconeixeu és que en Santi és també un reconegut criador

nacional d'aus i Campió de Catalunya de Canaricultura.

El passat 25 d'octubre es va celebrar el XLI I campionat d’ornitologia de

Catalunya i d 'entre els 245 criadors inscrits i els 3.297 ocel ls participants,

dos del ocel ls d'en Santi van quedar en primera i segona posició en la

categoria de Canari Vermel l Mascle i Femel la. Uns dies més tard, també va

guanyar el concurs "Ciutat de Mataró"

Aquesta primera posició ha permès a en Santi i als seus ocel ls participar en

el campionat d'Espanya a Jaen on ha aconseguit una meritòria quarta

posició a molts pocs punts del podi .

A la foto el podeu veure amb l 'ocel l campió i una petita representació del

seu aviari .

A l 'Arnau Cañabate Busquets

Per l 'obtenció d'una Beca Joves 10 de la Fundació Jaume Casademont.

Les BEQUES JOVES 10 s’adrecen al col ·lectiu d’estudiants de Batxi l lerat i del

Cicles Formatius de Grau Superior de tots els centres educatius dels

territoris de parla catalana i tenen per objectiu el foment de l ’excel ·lència,

l ’emprenedoria i el l ideratge dels estudiants de Batxi l lerat i Cicles Formatius

de Grau Superior.

L'Arnau ha guanyat aquesta beca gràcies a l 'elaboració d'un trebal l que

parteix d´un article del doctor Joan Massagué i les seves investigacions

sobre el tractament del càncer

El trebal l , que l 'Arnau va fer juntament amb un company del Col ·legi Bel l -

Lloc del Pla, també ha guanyat el Premi Especial del Jurat del XXVI I I

Certamen de Joves Investigadors –convocat pel Ministeri d´Educació,

Cultura i Esport a través de l´ Institut de la Joventut– .

Moltes fel icitats Arnau!

Durant les darreres setmanes ja hem tingut oportunitat de fel icitar i reconèixer els mèrits d'aquests anglesencs i anglesenques

que han obtingut premis i reconeixements a la seva tasca, però creiem que a part de les fel icitacions personals i a través de les

xarxes és just que els dediquem una pàgina del Butl letí que arriba a totes les cases. Serveixi aquesta pàgina, doncs, per

fel icitar i mostrar el nostre reconeixement a:
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Dins la voluntat d'aquest Equip de Govern de trebal lar per la

recuperació del patrimoni, aquest 2016 volem dur a terme un

projecte cultural que porta per títol "Viu la Burés".

Què és “Viu la Burés” ?

Es tracta d'una proposta de dinamització cultural i

turística pensada i desenvolupada per la

Meritxel l Riera com a trebal l Final de Grau

de la carrera de Comunicació Cultural de

la Universitat de Girona. Des de l 'equip

de Govern ens vam assabentar que

existia aquesta proposta

(qual ificada amb Matrícula d'Honor

per part del tribunal de professors

que la va avaluar) i vam convidar a

la Meritxel l a què ens la presentés.

Acabada la reunió, i vista la qual itat i

el grau de concreció del projecte

presentat, l 'Equip de Govern va tenir clar

que tota aquel la proposta no podia quedar

atrapada en les pàgines d'un trebal l sinó que

havia de passar a ser una real itat.

En paraules de la Meritxel l , aquesta jornada cultural

dedicada a l 'antiga fàbrica tèxti l “té com a objectiu que la

gent del poble gaudeixi de les activitats que es duguin a

terme al complex industrial , i que la població recordi el l legat

que la Burés va deixar a la vi la. Pretén ser una jornada que

permeti reflexionar sobre el passat, el present i el futur de

l ’espai i serveixi per reivindicar-lo com una zona cultural i

turística del poble.”

De moment ja s'han fet dues reunions amb les entitats i

associacions d'Anglès que han mostrat el seu interès

per aquestes jornades. Al projecte també s'hi ha

afegit l 'Ariadna Serrano, estudiant de l 'ú ltim

curs d'Arquitectura que està dedicant el

seu projecte final de carrera a la Burés.

Val a dir que d'aquestes trobades han

anat sorgint propostes d'activitats

complementàries a les dissenyades

per la Meritxel l , cosa que ens

engresca a tots i ens demostra que

és una proposta interessant: tal lers

relacionats amb el món del tèxti l ,

demostracions del funcionament dels

telers, debats o xerrades per compartir

experiències, exposicions, bal ls, concerts

nocturns.. .

Esperem que rebeu aquesta notícia amb la mateixa i l ·lusió

amb què nosaltres ho estem organitzant. Ara per ara no us

podem avançar la data establerta en què es durà a terme "Viu

la Burés", però ben aviat en tornareu a rebre notícies!

Al ju l iol passat l ’Ajuntament d’Anglès va demanar la subvenció

Ordre EMO/204/2015 del “PROGRAMA MIXT TREBALL I

FORMACIÓ PER A PERSONES ATURADES QUE HAGIN EXHAURIT

LA PRESTACIÓ PER DESOCUPACIÓ”.

Aquesta subvenció del SOC (Servei d’Ocupació de Catalunya)

permet disposar de dues persones durant 3 mesos per dur a

terme el projecte. Els dos homes contractats pel SOC van

començar el 16 de novembre i final itzaran les tasques el 16

de febrer de 2016.

Les actuacions es centren en recuperar l ’ i tinerari natural que

es va habi l itar fa uns 12 anys que va des de l ’arbreda de la

Burés, passa per darrera la fàbrica i va fins a la bifurcació amb

altres camins que porten fins a Can Biel i fins a l ’encreuament

amb el Vial .

També s’està netejant el corriol que els pescadors uti l i tzen per

accedir a les diferents zones de pesca i a banda de la neteja

dels marges del camí, s’arreglaran alguns trams de passeres

que avui dia uti l i tzen els pescadors per travessar els diversos

torrents i canals que deriven de la fàbrica Burés.

Aquest itinerari permetrà gaudir de la diversitat natural

d 'aquest paratge, potenciar la vegetació autòctona i al mateix

temps donar un altre atractiu turístic al poble.

L’ itinerari “Vora Ter” ofereix unes vistes d’excepcional bel lesa

sobre el riu Ter. A finals de febrer o principis de març, des de

lAjuntament d'Anglès organitzarem una excursió oberta a

tothom per tal de presentar els resultats del projecte i en la

qual podrem gaudir de la flora, la fauna, el riu i del paisatge al

l larg de la ruta.

Anglès es mou
Viu la Burés": Primera jornada cultural a l'antiga fàbrica tèxtil d'Anglès

Projecte "Vora Ter: recuperem el camí de les pesqueres"
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Recuperació del patrimoni
Projecte "Vora Ter: recuperem el camí de les pesqueres"



20

Anglès es mou
El Valor de la Quotidianitat

“Per tot allò que, de tan viscut monòtonament, sembla no

tenir altre objectiu que el de passar desapercebut”.

OLLER, Dolors.

La Poesia de Rafael Masó, per a una anàl isi de la
poètica   noucentista. Girona: Col ·legi Universitari de Girona,
1980. Pàg. 47-48.

“(. . . ) una composició arquitectònica i vegetal que, des del

punt de vista de la història o de l 'art, té un interès públ ic i ,

com a tal , està considerat com un monument (. . . )” . Així és

com es defineixen els jardins històrics a la Carta de Florència

de 1981. De la mateixa manera, la legislació catalana,

espanyola i internacional en matèria de patrimoni també

inclou, entre les figures de màxima protecció, els jardins

històrics.

Catalunya no és un país de grans jardins, perquè és una

nació que viu des del Renaixement mancat d’Estat propi i

perquè els jardins són cosa de senyors (cita extreta de

Jardins de Catalunya, 1991) i el nostre país va quedar

decapitat amb la fuita de la noblesa cap a Madrid a partir de

la unitat espanyola.

A Catalunya la major part dels jardins daten dels segles XVI I I ,

XIX i XX, període que comprèn el Noucentisme, entre altres

corrents. Es tracta d’obres que corresponen a cases

burgeses de primera i segona residència o a propietaris

rurals que, en el seu moment, varen construir-se un jardí al

voltant de casa. Així, el jardí constituïa un entorn agradable i

harmònic entre l ’habitatge famil iar i els camps de conreu.

Aquest és el cas de la Casa Cendra, un dels pocs edificis

masonians que conserven en tota l ’estructura el disseny

noucentista del seu jardí, ja que les intervencions que hi ha

hagut durant el centenar d’anys de la seva existència han

estat mínimes. En aquest sentit, convé remarcar que la vàlua

de la Casa Cendra no seria la mateixa sense l ’espai

enjardinat que la rodeja. El jardí és un factor clau en la

comprensió d’aquest indret i del temps en el qual es va

projectar.

Parlar de jardins noucentistes és parlar de natura

domesticada, equi l ibrada, ideal itzada, humanitzada i

urbanitzada. És a dir, una natura antropoficada i civi l i tzada,

dominada per l ’arquitectura. Els jardins com oasis de verdor,

concordança i equi l ibri : “El jardí és l ’àmbit en què la natura
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apareix sotmesa, ordenada, seleccionada i buscada. Per això

constitueix un símbol de la consciència, com l’ i l la davant

l ’oceà” (cita extreta d’El noucentisme: un projecte de

modernitat, 1995).

Amb tot això s’evidencia un dels trets més destacats de la

pecul iar actitud moderna que el Noucentisme va voler

consol idar: el temperament racional i reflexiu en la

contemplació i en el domini de la natura.

El món exterior ja no es veia com un

espai salvatge, inhòspit, desconegut i

verge, sinó que a través d’una mirada

intel ·l igent i racional , aquest esdevenia

un espai intel ·l igible i abastable. Es

tractava de convertir el temperament

ferotge i salvatge de la natura

desfermada en una obra de cultura i

civi l i tat.

El jardí de Can Cendra és una part molt important del

patrimoni d’Anglès, perquè és un element viu del passat

històric i cultural del poble. D’aquí en prové, bona part, l ’ interès

per preservar-lo i conservar-lo. La dinamització d’aquest bé

patrimonial permetria promoure accions estratègiques que

fessin revital itzar i rejovenir l ’oferta turística del municipi . Es

tracta d’apostar per la qual itat (no per la quantitat) i la

diferenciació, oferint una oferta turística particular estretament

vinculada a la singularitat del paisatge i el territori .

A part de ser un espai històric emblemàtic, el jardí de la Casa

Cendra hauria de compl ir altres funcions no menys importants

que aquesta primera. El jardí hauria d’esdevenir un l loc de

trobada i de relació entre amics i coneguts, de l leure i esbarjo,

de coneixement del patrimoni i d’espècies naturals. Seria

important aconseguir que el jardí de Can Cendra esdevingués

un punt cèntric del nostre municipi .

Per tot això, convé trobar un equi l ibri entre la conservació del

patrimoni i els diferents usos que les societats contemporànies

en poden fer. No només es tracta de plantejar la preservació

del patrimoni amb l’objectiu de conservar el seu valor històric i

artístic, sinó també de donar-l i un ús d’acord amb les actuals

formes de vida. Els valors que guarda el patrimoni no només

han de ser protegits, sinó també integrats dins del circuit

d’uti l i tzació quotidiana.

Totes aquestes reflexions es plantegen al Trebal l Final de Grau

Pel valor de la quotidianitat. Proposta per a la mil lora i la

recuperació del jardí històric de la Casa Cendra d’Anglès

(2014); projecte que presenta una proposta de

desenvolupament local en el municipi d’Anglès, prenent com

a principal eix vertebrador la rehabi l itació i la recuperació del

jardí de l ’emblemàtica Casa Cendra, restaurada per Rafael

Masó entre el 1913 i el 1915, juntament amb la posada en

valor del patrimoni local i altres productes complementaris. A

partir d’aquí, s’estableixen les bases per intentar

desenvolupar altres sectors econòmics, amb la valoració del

patrimoni i la dinamització turística com a

punts centrals.

Anglès posseeix un gran patrimoni (en

ocasions ignorat i poc apreciat), com és

el cas del Vapor de la Burés, la Casa

Cendra i el seu jardí noucentista o el

Barri Antic, un dels nucl is històrics que

reuneix més elements de romànic, gòtic,

modernista i noucentista intactes. Així

doncs, la recuperació de bona part d’aquests béns,

mitjançant un pla integral de desenvolupament local , podria

ajudar a donar a conèixer tot aquest patrimoni que l i aporta

un valor afegit al nostre municipi .

Recuperació del patrimoni

El jardí de Can Cendra és

una part molt important

del patrimoni d’Anglès,

perquè és un element viu

del passat històric i

cultural del poble.

Judit Crous Sureda
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Anglès es mou
El Nadal no és una loteria i s’ha de fer com cal

Quan s’apropa el Nadal la gent d’Anglès em pregunta.. . h i haurà pastorets aquest any? El pensament racional diu que NO. Ja

que no tenim teatre i la gent d’anglès l i costa moure’s. Però en canvi , el pensament emocional diu que SÍ, perquè sempre

quedarà l ’esperança, per petita que sigui , que un grup de gent s’hi impl iqui fins al col l per tenir un Nadal com cal . La bona

notícia per a nosaltres és que aquesta gent existeix! I des de principis d’octubre porten assajant cada setmana perquè aquest

Nadal de 2015 torni a ser un Nadal normal .El poble d’anglès porta anys i anys i molts anys de tradició de pastorets.

L’any passat va ser el primer any on els anglesencs vam

passar un Nadal coix en aquest aspecte. És per això que

aquest any, un grup de joves de més de 18 anys i la gran

majoria d’el ls ex pastorets, s’han reunit i s’han posat les pi les

per tornar a tenir a Anglès un Nadal com cal .

Aquest pròxim 25 de desembre i pel dia 3 de gener, a la gran

sala de la Bures, tothom ha de venir a reviure els pastorets

d’Anglès. Seran uns pastorets una mica diferents, i sense

voler donar-vos cap pista només dir-vos que un munt de

sorpreses es trobaran i les rial les no s’aturaran.

Arnau Boix Torns.

Quina raó té l ’Arnau amb les seves paraules. I què podem fer

des de La Bambol ina quan veiem un grup de gent tant

impl icada en voler fer uns Pastorets per tenir com diuen “un

Nadal com cal”?, doncs res més que impl icar-nos amb el ls i

donar-los tot el que estigui a la nostra mà, ja sigui

infraestructura, equips, gent, col ·laboració i ganes de

trebal lar perquè l ’ímpetu d’aquest grup de joves no quedi en

res. Es per això, que us esperem aquest Nadal , a reviure un

altre cop uns Pastorets, això si , un xic diferents i atrevits, el

dies: 25 de desembre a les 19:00 hores i el 3 de gener a les

18:00 hores.

Grup de Teatre Bambolina d’Anglès.
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"MIRADES” Viatge al cor de l'Àfrica.

Del 15 al 31 de gener de 2016, Anglès acol l irà l ’exposició

“Mirades, viatge màgic al cor de l ’Africa”, de l ’artista anglesenca

Núria Faig Pujolras. L’acte inaugural del divendres 15 comptarà

amb la presència d’un representant de la fundació ETIOPIA-

UTOPIA que expl icarà de primera mà el projecte Kainaberak.

Aquesta exposició itinerant compta amb un total de 39 imatges

fotogràfiques de grans dimensions davant les quals el visitant

s'endinsa en un món remot del que no pot sortir indiferent: el de

la cultura d'Etiòpia.

L’objectiu de “Mirades” és aconseguir suport per a la Fundació

Etiòpia-Utopia (FEU), impulsora del projecte Kainaberak, que

pretén protegir el sòl agrícola i els recursos hídrics de la regió del

Tigrey, situada el nord del país, una de les més propenses a patir

els efectes de la sequera i les consequències devastadores de les

pluges torrencials.

Concretament, es centra en la restauració del riu Genfel ,

significant una gran oportunitat per a la mil lora de la producció

agrícola de la zona que al mateix temps reduiria la inseguretat

al imentària de la població.

Nadal 2015
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Anglès es mou
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Nadal 2015



26

Informació de Servei
Actuacions de la Policia Local (segon semestre 2015)

Farmàcies de guàrdiaNaixements:

06.10.15 Max Sotorra Gamel l , fi l l de Marc i Fe

08.10.15 Aleix Col l Galofré, fi l l de Cristina i Sergi

28.09.15 Youssef Adarraz Afantrous

09.10.15 Lia Brito Monteiro, fi l la de Victor Manuel i Vera Lúcia

17.10.15 Jan Tura Ros, fi l l de Josep i Maria Àngels

24.10.15 Txel l Barnada Gal lardo, Carles i Sònia

03.11.15 Mohamed Chippih El Amrani , fi l l de Ahmed i Badia

09.11.15 Arnau Rodríguez Jul i , fi l l de David i Lidia

17.11.15 Jul ia Martina Teixeira Mendez, Isabel Marina i Alberto

23.11.15 Pol Prat Ramos, fi l l de Jaime i Vi lma Lorena

17.11.15 Safae Karkach, fi l la de Mohamed i Amal

17/11/15 Younes Haidor, fi l l de Chrif i Fatima

Matrimonis:

14.11.15 Emil iano Tapia Moya i Kimberly Yul isa Arrazola Banegas

04.12.15 Andres Barrera Rodríguez i Antonia Uroz Puel lo

Defuncions

04.10.15 Josep Serramitja Reverter, 83 anys

05.10.15 Lluís Val ls Castañer, 97 anys

05.10.15 Carme Puig Albertí, 59 anys

13.10.15 Jul ià Garcia Sánchez, 90 anys

14.10.15 Josep Carreires Puig, 72 anys

18.11.15 Pere Espuña Pare, 90 anys

24.11.15 Jordi Panosa Cul lel l , 75 anys

28.11.15 Joan Suñer Pont, 86 anys

30.11.15 Maria Suy Berenguer, 81 anys
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Un cop d'ull a ...

Recordes quan vas entrar a treballar per l'ajuntament?

Explica'ns quan va ser, com recordes les proves, si hi havia

molta gent, si vas trobar-ho difícil, i el que creguis

convenient...

El 4 d’octubre del 2010. Recordo que la persona que em va

rebre era la Marta Lluís de secretaria i els primers dies la vaig

estar ajudant amb tasques de registre civi l . Pel que fa a les

proves van ser durant una època de crisis molt forta i hi havia

molta competència. Per aquesta plaça es van presentar més

de 60 persones, la qual cosa provocava molta tensió perquè es

veia compl icat aconseguir-la.

Tu ocupes la plaça de "Ordenança-Notificador". Explica'ns

què significa i quines funcions fas exactament?

Les funcions d’un ordenança – notificador vindria a ser com les d’un conserge i un carter: posar la val la al col ·legi Val l dels

Àngels a l ’entrada i sortida de l ’escola, estar a l ’ institut al vespre quan es feien les classes d’adults (fins a aquest curs passat),

passar els butl letins i les notificacions. Després se’m va adjudicar la feina d’assentador del mercat els diumenges al matí.

A més d'aquestes funcions, sovint substitueixes a altres companys. Explica'ns quines altres funcions fas per ajudar a altres

àrees.

També porto a terme tasques administratives en els següents departaments: substitueixo la Nuri en el registre d’entrades i

sortides; a l ’Anna en el padró; i a la M.José al registre civi l , en èpoques de vacances i també quan estan de baixa. A més a més,

des de secretaria se m’ha encomanat la tasca de preparar els processos electorals… i aquest any ja van tres! ! !

Què és el que més t'agrada fer? Quines dificultats o entrebancs t'has trobat al llarg d'aquests anys treballant per

l'ajuntament?

M’agrada la feina que faig a l ’Ajuntament perquè m’agrada el tracte amb les persones i aquesta feina no és gens mecànica. Les

dificultats prinicipals serien la poca inversió que s’ha pogut fer degut a la crisi econòmica pel que fa als aparel ls amb què hem

de trebal lar, i la poca formació. A nivel l personal un altre entrebanc considerable són els horaris, per una banda perquè

parteixen i ocupen tot el dia, i per altra banda per no poder gaudir mai del cap de setmana amb la famíl ia, excepte els de

vacances.

A més, ets president de Càrites d'Anglès. Explica'ns la teva experiència al capdavant d'aquesta associació

Ara fa 18 anys que Mn. Marturi em va demanar que formés part del nou equip de Càrites, que es va crear per renovar l ’equip

anterior i per dur a terme l ’encàrrec del Bisbat que era que totes les Càrites trebal lessin unificades a través de Càrites

Diocesana de Girona. Durant els 10 primers anys vaig ser el secretari i també el consel ler de l ’arxiprestat Ter-Brugent. Quan es

va jubi lar el President, vaig assumir la presidència, tot i que en real itat trebal lem molt en equip.

Des de fa uns anys és molt dur, perquè cada any augmenten el nombre de beneficiaris i cada vegada es necessitarien més

voluntaris per poder mantenir i ampl iar els serveis que oferim: acol l ida i al iments, reforç escolar, servei d’assessorament per a

immigrants, servei de suport en deutes famil iars, préstec de material ortopèdic. Alguns d’aquests serveis s’ofereixen a nivel l

arxiprestat, (compartit amb els pobles veïns).

Moltes gràcies per les teves respostes, Miquel!

EL NOTIFICADOR MUNICIPAL
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Correu electrònic: e.electer@gmail.com - telèfon: 972422253.

Correu electrònic: e.electer@gmail.com - telèfon: 972422253.




